
Rada Gminy Rybczewice

Protokół nr VII/2024

VII Posiedzenie Rady Gminy Rybczewice w dniu 30 grudnia 2024 

Uzupełnieniem protokołu jest nagranie przechowywane przez odrębny okres archiwalny określony
w przepisach Urzędu tj. 6 lat od daty nagrania. 

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:59 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

1. Katarzyna Bartnik
2. Piotr Bobel
3. Paweł Bochyński
4. Aleksandra Jarymek
5. Dorota Lis
6. Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk
7. Mateusz Rakoczy
8. Michał Skorek
9. Monika Skorek
10. Mariusz Skrzypczak
11. Małgorzata Suszek
12. Marek Wac
13. Mateusz Wawrzycki
14. Tomasz Wójcik
15. Monika Wrona
I Otwarcie posiedzenia.

1.  Otwarcie posiedzenia.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy-  Otwieram  VII  sesję  Rady  Gminy
Rybczewice. Stwierdzam, iż na 15 Radnych jest obecnych 14, co stanowi quorum do podejmowania
prawomocnych  uchwał.  Witam  wszystkich  serdecznie  -  Panią  Wójt,  Panią  Sekretarz,  Pana
Skarbnika,  Wszystkich  Radnych  oraz  Sołtysów,  pracowników  obsługi  Gminy  oraz  wszystkich
mieszkańców, obserwujących naszą sesję przez Internet i naszych najlepszych sportowców gości



obecnych na naszych obradach.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy- Przechodzimy do punktu drugiego porządku
obrad- przyjęcie proponowanego porządku obrad. Porządek obrad otrzymali Państwo Radni wraz
zaproszeniami na dzisiejsze posiedzenie. 

Przedstawię następujący porządek obrad: 

I Otwarcie posiedzenia.
II Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
III Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy Rybczewice.
IV Sprawozdanie Wójta z działalności Gminy.
V Interpelacje i zapytania Radnych.
VI Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.
VII Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.
VIII Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Rybczewice na rok 2025.
IX Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.
X Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na 
rzecz Gminy Rybczewice do gminnego zasobu nieruchomości.
XI Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Rybczewice z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2025.
XII Podęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego w ramach Programu "Korpus 
Wsparcia Seniorów" na rok 2025.
XIII Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Rybczewice do realizacji zadania w ramach 
resortowego Programu Ministra Rodziny Pracy i Polityki Społecznej "Asystent osobisty osoby z 
niepełnosprawnością" dla Jednostek Samorządu Terytorialnego- edycja 2025 realizowanego ze 
środków Funduszu Solidarnościowego.
XIV Wolne wnioski.
XV Zamknięcie posiedzenia.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy- Czy  ktoś  z  Państwa  Radnych  chce
wprowadzić jakieś zmiany do proponowanego porządku obrad? Jeśli nie ma żadnych zmian, to
rozpoczniemy głosowanie nad proponowanym porządkiem obrad. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 



Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Tomasz Wójcik

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Za przyjęciem proponowanego porządku
obrad głosowało 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się. Stwierdzam, że
porządek obrad został przyjęty.

III Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy Rybczewice.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy –Przechodzimy do punktu trzeciego-przyjęcie
protokołu  z  VI  sesji  Rady  Gminy  Rybczewice.  Protokół  z  poprzedniej  sesji  został  wszystkim
przesłany drogą mailową. Żadne uwagi nie wpłynęły mailowo ani w formie pisemnej. Czy ktoś z
Państwa Radnych ma jakieś uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? Jeśli nie ma żadnych uwag co
do protokołu to rozpoczynamy głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy Rybczewice.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 



Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Tomasz Wójcik

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych,
14 głosów za przyjęciem protokołu,  nikt nie był przeciw. Protokół został przyjęty. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  -Chciałbym  powitać  zarówno  naszych
sportowców jak i rodziców na naszej sesji. Zostali oni wyłonieni ze swojej grupy jako najlepsi i
wręczyć im nagrody. Proszę bardzo Pani Wójt.

P. Elżbieta Masicz- Wójt Gminy-  Może najpierw kilka słów. Kochani nasi młodzi sportowcy-
przyszłość sportu Gminy Rybczewice, tak jak Pan Przewodniczący wspomniał jesteście wyłonieni z
grupy wszystkich sportowców na terenie naszej gminy jako najlepsi. Jesteście dumą zarówno nas,
czyli samorządu gminnego jak i myślę swoich rodziców, którzy tutaj przyszli razem z Wami żeby w
ten taki szczególny sposób uczestniczyć w naszej dzisiejszej sesji, która z racji waszej wizyty jest
wyjątkowa. 

/Pani Wójt wręczyła nagrody sportowcom/

P. Elżbieta Masicz-  Wójt  Gminy- Dziękujemy za Wasz udział  w sesji.  Jeżeli  chcecie  możecie
pozostać  a  jeżeli  chcecie  korzystać  jeszcze  z  uroków  czasu  wolnego,  to  dziękujemy  bardzo.
Rodzicom również gratulujemy wspaniałych pociech.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękujemy Pani Wójt za zabranie głosu.

4. Sprawozdanie Wójta z działalności Gminy.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  – Przechodzimy  do  punktu  czwartego-
sprawozdanie Wójta z działalności Gminy. Proszę bardzo Pani Wójt. 

P. Elżbieta Masicz- Wójt Gminy- Przedstawiła sprawozdanie . /Sprawozdanie jest załącznikiem
do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Dziękuję bardzo Pani Wójt. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Przechodzimy do punktu 5 - interpelacje i
zapytania  Radnych.  Zwracam  się  do  Sołtysów  i  Radnych  o  wypowiedzi  wyraźne  i  blisko
mikrofonu, bo mamy sygnały od mieszkańców, że mało słyszalna jest sesja. Proszę bardzo. Nie ma?

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  – Przechodzimy  do  punktu  6  -podjęcie
uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2024. Proszę bardzo Pan Skarbnik. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Przedstawił projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania co do
wprowadzanych zmian w budżecie gminy? Jeśli  nikt nie ma żadnych pytań,  to proszę o opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 



P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  -  Dziękuje  ślicznie.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Tomasz Wójcik

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Stwierdzam, że w głosowaniu udział brało
14 Radnych, 14 było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została
podjęta. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Otwieram punkt 7 porządku obrad -podjęcie
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. Poproszę bardzo Pan
Skarbnik. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Przedstawił projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuje bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pana  Skarbnika?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie  zaopiniowała  uchwałę  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wieloletniej  prognozy



finansowej. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Tomasz Wójcik

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję.

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Rybczewice na rok 2025.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy- Otwieram punkt 8 porządku obrad -Podjęcie
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Rybczewice na rok 2025. Poproszę bardzo Pana
Skarbnika. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Przedstawił projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pana  Skarbnika?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do



głosowania 

Głosowano w sprawie:  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Rybczewice na 
rok 2025.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Tomasz Wójcik

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Otwieram punkt 9 porządku obrad -Podjęcie
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. Poproszę bardzo Pana Skarbnika. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Przedstawił projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pana  Skarbnika?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.



Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Tomasz Wójcik

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję 

10.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odpłatne  nabycie  nieruchomości
gruntowej na rzecz Gminy Rybczewice do gminnego zasobu nieruchomości.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy-   Otwieram  punkt  10  porządku  obrad
-Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na
rzecz Gminy Rybczewice do gminnego zasobu nieruchomości.  Poproszę bardzo Pan Sekretarz.

P. Renata Trała- Sekretarz-  Przedstawiła projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuje bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pani  Sekretarz?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie: Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
odpłatne  nabycie  nieruchomości  gruntowej  na  rzecz  Gminy  Rybczewice  do  gminnego  zasobu
nieruchomości.



Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Tomasz Wójcik

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję 

11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  Gminy
Rybczewice  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na rok 2025.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  -  Otwieram  punkt  11  porządku  obrad
-Podjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Rybczewice z
organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku
publicznego na rok 2025. Poproszę bardzo Panią Sekretarz.

P. Renata Trała- Sekretarz-  Przedstawiła projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuje bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pani  Sekretarz?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  -  Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 



Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 
Gminy Rybczewice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2025.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Tomasz Wójcik

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję 

12.  Podęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  osłonowego  w  ramach  Programu
"Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy -  Otwieram  punkt  12  porządku  obrad
-Podęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  osłonowego  w  ramach  Programu  "Korpus
Wsparcia Seniorów" na rok 2025. Poproszę bardzo Panią Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej

P.  Agnieszka  Kasprzak-  Kierownik  GOPS-   Przedstawiła  projekt  uchwały.  /Uchwała  jest
załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuje bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pani  Agnieszki  ?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  -  Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 



Głosowano w sprawie: Podęcie uchwały w prawie przyjęcia programu osłonowego w ramach 
Programu "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Tomasz Wójcik

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję 

13.  Podjęcie  uchwały  w sprawie przystąpienia  Gminy Rybczewice do realizacji  zadania w
ramach  resortowego  Programu  Ministra  Rodziny  Pracy  i  Polityki  Społecznej  "Asystent
osobisty osoby z niepełnosprawnością" dla Jednostek Samorządu Terytorialnego- edycja 2025
realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy -  Otwieram  punkt  13  porządku  obrad
-Podjęcie  uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Rybczewice do realizacji  zadania w ramach
resortowego Programu Ministra Rodziny Pracy i Polityki Społecznej "Asystent osobisty osoby z
niepełnosprawnością"  dla  Jednostek  Samorządu  Terytorialnego-  edycja  2025  realizowanego  ze
środków  Funduszu  Solidarnościowego.  Poproszę  bardzo  Panią  Kierownik  Ośrodka  Pomocy
Społecznej

P.  Agnieszka  Kasprzak-  Kierownik  GOPS-   Przedstawiła  projekt  uchwały.  /Uchwała  jest
załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuje bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pani  Agnieszki  ?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 



P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  -  Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Rybczewice do realizacji
zadania w ramach resortowego Programu Ministra Rodziny Pracy i Polityki Społecznej "Asystent 
osobisty osoby z niepełnosprawnością" dla Jednostek Samorządu Terytorialnego- edycja 2025 
realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Dorota Lis, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Tomasz Wójcik

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję 

14. Wolne wnioski.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Przechodzimy  do  punktu  14  -  wolne
wnioski. Proszę bardzo. 

Proszę bardzo Pani Wójt.

P. Elżbieta Masicz- Wójt Gminy – Ja tylko tak informacyjnie, bo zapewne Państwo wiecie tutaj
pierwsza rzecz, która się pojawiła przy omawianiu budżetu to jest projekt, który oczywiście dzięki
staraniom pracowników urzędu gminy uzyskał  dofinansowanie,  czyli  „Wiedza,  pasja i  rozwój”,
który jest realizowany, bo mówiłam o projektach prawda, ale o tych nie wspomniałam, bo one już
trwają i jeszcze trwać będą a więc „Wiedza, pasja i rozwój” w Zespole Szkół Ogólnokształcących i
drugi  ten  projekt,  który  też  dzięki  napisanemu  przez  nas  wnioskowi  jest  realizowany  już  w



zaawansowanym stopniu a mianowicie remont kościoła w Częstoborowicach i tutaj chciałam tylko
tak informacyjnie  dla tych,  którzy nie wiedzą,  że w związku z remontem kościoła tutaj  ksiądz
proboszcz zwrócił się do nas z taką prośbą czy mogłyby się odbywać msze święte z godziny 8 i 10
w  świetlicy  w  Częstoborowicach  i  udostępniliśmy  tej  świetlicy.  Widzicie  Państwo  jak  to  się
wszystko składa  dobrze.  Wyremontowaliśmy i  teraz  mamy możliwość,  prawda?   Dlaczego nie
Pilaszkowice? Mamy piękny kościół. Raz te msze się odbywały, były przeniesione do Pilaszkowic
ale wszyscy zdajemy sobie sprawę, że tam jest malusieńki parking. Usytuowanie kościoła też jest
na zakręcie i ze względu na bezpieczeństwo  dlatego też ksiądz zwrócił się do nas z taką prośbą.
Tutaj mamy poza tym, że jest duży parking, to jeszcze mamy ogrzewany budynek a chcemy żeby
on jak najbardziej służył naszym mieszkańcom. To tylko tak w kwestii uzupełnienia. Dziękuję.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy- Dziękuję. Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos?

Czy Państwo Sołtysi chcą zabrać głos?

Korzystając z okazji-Pani Wójt, Pani Sekretarz, Panie skarbniku, Szanowni Państwo Radni, Sołtysi,
pracownicy Urzędu Gminy, Mieszkańcy naszej gminy dziękuję bardzo za wspólne prace na rzecz
naszej  małej  ojczyzny.  Wiele  rzeczy udało  nam się  zrealizować,  przed  nami  2025  rok.  Życzę
wszystkim  przede  wszystkim  zdrowia  i  wielu  nowych  pomysłów  żebyśmy zmieniali  tą  naszą
gminę, nasze wioski na lepsze i życzę sobie i dla was wszystkich żeby nam te pieniążki z KPO,
które wszyscy wyglądamy żeby i do nas w dużej mierze spłynęły. Przed nami sylwester, chciałbym
życzyć szampańskiej zabawy, zdrowia i żebyśmy się w nowym roku spotkali z jeszcze większym
optymizmem i uśmiechem. Wszystkiego najlepszego.

15. Zamknięcie posiedzenia.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy-  Przechodzę  do  punktu  15-zamknięcie
posiedzenia Zamykam siódme posiedzenie Rady Gminy Rybczewice. Dziękuję bardzo. 

Przygotowała: Karolina Foc


